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MATTHIAS DIEPENDAELE 
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

Onroerend erfgoed  -  Historische bodemverontreiniging

Soms komen verschillende beleidsdomeinen van de Vlaamse overheid tegenover elkaar 
te staan. Zo kan een historische verontreiniging voor problemen zorgen bij een historisch 
waardevol gebouw dat opgenomen is op het register van onroerend erfgoed. Ik denk 
daarbij aan mooie fabrieksgebouwen, oude stookolietanks onder grote gebouwen…

OP de website van de Openbare Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij (OVAM) staat er: 
“Bodemsanering is er bij historische bodemverontreiniging op gericht om te vermijden 
dat de bodemkwaliteit een risico oplevert of kan opleveren tot nadelige beïnvloeding van 
mens of milieu door gebruik te maken van de beste beschikbare technieken die geen 
overmatig hoge kosten met zich meebrengen. Als dit niet mogelijk is, worden zo nodig 
gebruiks- of bestemmingsbeperkingen opgelegd.”

Daarnaast willen we zo veel mogelijk historisch waardevol erfgoed bewaren.

1. Suggereert de OVAM soms om waardevol historisch erfgoed af te breken?

2. Kan de OVAM akkoord gaan met het niet aanpakken van een historische 
verontreiniging om een waardevol gebouw te bewaren? Wil de minister dit mogelijk 
maken?

3. Voorziet het agentschap Onroerend Erfgoed in bepaalde procedures voor gebouwen 
die kampen met een historische bodemverontreiniging? 

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (475), Matthias Diependaele 
(207)



MATTHIAS DIEPENDAELE 
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD
op vraag nr. 207 van 10 februari 2022
van MARTINE FOURNIER

Een gecoördineerd antwoord zal worden opgeleverd door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister, bevoegd voor Omgeving.


